
Mødeindkaldelse
Skolebestyrelsesmøde

Mandag den 6. september 2021

Tid: kl. 17:00-19:00

Sted: Skolen

Spisning: Efter mødet et sted i nærheden 
af skolen

Forberedelse: Evt. bilag til mødet ligger 
under skolebestyrelsesmødet i kalenderen 
på Aula.

Referent: Dida

Mødeleder/facilitator: CMT

Mødedeltagere: Emilia Kollemorten, Nina Bock Rasmussen, Jasper Juel, Wilja 
Blankholm Kellerup, Camilla Windfeld-Hansen, Christian Munch Thorsen, Dida 
Grundtvig og Michael Holmboe Bjerg under sidste punkt

Fraværende med afbud: Pernille Juel Lauersen, Brian Anders Kjøller Olsen, Lasse 
Wiberg, Michael Holmboe Bjerg, Thomas Springer og Tina Jørgensen

Fraværende uden afbud: -

Drøftelse/
Dagsorden orientering/ Kl.

beslutning

Pkt. 1 17:00

Meddelelser
• Eleverne
• Personalet
• Ledelsen
• Forældrene

Orientering 10 min.

Referat
Eleverne

• Det store elevråd har konstitueret sig med Wilja 
som formand og Camilla som næstformand.

• Nogle af de ældre elever vil gerne arrangere aktivi
teter i Tumlesalen og forhallen for de yngste elever 
i spisefrikvarteret. Der vil være flere forskellige ak
tiviteter.

• Elevrådene arbejder på at udgive et skoleblad.
• Wilja er valgt ind i bestyrelsen for Danske Skole

elver og har derigennem fået kendskab til forskel
lige aktiviteter, som vores elever kan få glæde af.

• Elevrådet vil gerne have, at skolen indfører under
visningsmiljørepræsentanter; to elever fra hver 
klasse.
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• Eleverne ønsker, at nogle af trivselsmidlerne bliver 
brugt til indkøb af fysiske ting, fx sækkestole; re
sten af midlerne fordeles til brug i de enkelte klas
ser.

• Camilla vil gerne i samarbejde med Trine (bibliote
ket) lave et tiltag, hvor elever kan anmelde og an
befale bøger til hinanden.

• Wilja har lavet en skoledans, som alle eleverne skal 
lære. Dansen kan fx bruges til en brainbreak i ti
merne, når eleverne har brug for det. Wilja viser 
dansen til morgensang kommende fredag.

Personalet
• Ingen meddelelser

Ledelsen
• Vi er kommet godt i gang med det nye skoleår og 

nyder, at vi er mere fri i forhold til Coronarestrik- 
tioner.

• Vi har fået ansat en lærer til vores sidste ledige stil
ling. Cecilie Bergholt er startet hos os d. 1. septem
ber.

• Skolen har haft besøg af børne- og ungdomsborg
mester, Jesper Christensen, fredag 20/8. Han del
tog i morgensang og talte efterfølgende med Wilja, 
to elever fra 5. årgang og CMT.

Forældrene
• Ingen meddelelser

Pkt. 2 17:10

Opdatering pa Coronasituationen
• Status og procedurer

Orientering 15 min.

Referat:
• Vi havde en del elever og en lærer fra 1. årgang, 

som var hjemsendt i uge 33 og 34 pga. corona- 
smitte.

• Vi har i den seneste uge ikke hjemsendt nogle 
elever.

• Vi har endnu ikke fået retningslinjerne for, hvor
dan vi skal åbne i forbindelse med at COVID-19 
bliver nedklassificeret. Vi regner med at få det i 
denne uge da det skal træde i kraft fra d. 11. sep
tember.

• Vi fortsætter med at have test på skolen indtil 1. 
november.
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Pkt. 3 17:25

Mødedatoer dette skoleår
• Forslag til datoer:

! Mandag den 27. september
! Mandag den 25. oktober
! Mandag den 29. november
! Mandag den 17. januar
! Mandag den 21. februar
! Mandag den 28. marts
! Mandag den 25. april
! Mandag den 23. maj
! Mandag den 20. juni

Orientering 5 min.

Referat:
• Vedtaget

Pkt. 4 17:30

Orientering om arbejdet med værdigrundlag Orientering 10 min.

Referat:
• Personalet fra KKFO’en og skolen havde en fælles 

arbejdsdag fredag d. 6. august, hvor der blev ud
arbejdet en del råmateriale som udviklingsgrup
pen skal se nærmere på d. 22. september. Perso
nalet fra KKFO’en og skolen har igen en fælles ar
bejdsdag d. 8. oktober, hvor vi skal komme nær
mere et fælles værdigrundlag.

• CMT undersøger om personalet på KKFO’en og 
forældrene kan skrive til hinandne på Aula.

Pkt. 5 17:40

Skole og Forældres landsmøde 19/11 2021
" Pernille refererer lidt fra sidste møde
" Pernille deltager i årets landsmøde. Ønsker andre at 

deltage?
" Landsmødet afholdes på Hotel Nyborg Strand 

fredag 19. nov. kl. 16 til lørdag 20. nov. kl. 16 
Tema: Tilbage til fremtidens skolehverdag 
Tilmelding senest 30. september

Orientering 
og beslut
ning

15 min.

Referat:
• Pernille deltager og sørger selv for tilmelding.
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Pkt. 6 17:55

Faglig fordybelse og UUV
• Hvad bliver lektionerne brugt til?
• Kan lektionerne optimeres?

Drøftelse og 
beslutning

20 min.

Referat:
• Alle klasser har fået deres skoleuge forkortet med 

én lektion. Denne lektion er brugt til en ”to-vok- 
sen lektion”, hvor klassens hovedlærere kan lave 
elevsamtaler med alle elever i klassen.

• På 1. og 2. årgang er det skolepædagogerne der 
læser UUV-timerne, de bruger hovedsageligt ti
merne til sociale aktiviteter.

• Hele grundskolen (0.-5. årgang) har lektiehjælp 
og faglig fordybelse (LOF) fredag morgen, hvor de 
starter med morgensang. Udskolingen (6.-9. år
gang) har LOF mandag eftermiddag.

• 4., 6., 7., 8. og 9. årgang har kun én lektion LOF, 
da vi har brug den anden lektion til endnu en to- 
voksenordning.

• Udskolingen har deres UUV-timer liggende på fag
dage, hvilket giver dem mulighed for at arbejde i 
nogle længere forløb og blandt andet arbejde med 
job og uddannelse.

• Eleverne: Der mangler struktur og styring i LOF, 
for der er oftest uro og støj, så det er svært at få 
ro til at lave lektier. Læreren bør være i klasselo
kalet, så elever, der har brug for hjælp, kan få 
det.

• Begge elevråd skal drøfte emnet, så vi kan få et 
klarere billede af elevernes opfattelse af LOF.

• Punktet tages op igen på næste møde.

Pkt. 7 18:15

Eksterne samarbejdspartnere (Åben skole)
• Hvem og hvordan

Drøftelse og 
beslutning

20 min.

Referat:
• CMT: Skolen og KKFO’en har samarbejder med 

nogle eksterne samarbejdspartnere. Det drejer sig 
bl.a. om BørneBasketFonden og Østerbro Musik
skole. Det er samarbejder, der er til glæde for vo
res børn. Københavns Kommune er ved at lave 
nogle fælles retningslinjer for samarbejdet med 
Østerbro Musikskole, men der er behov for, at vi 
som skole tager stilling til, hvordan vi gerne vil 
samarbejde med foreninger og andre eksterne 
samarbejdspartnere. Hvordan kan en forening re
klamerer for deres tilbud? Hvordan forholder vi os 
i forhold til samarbejder som er en del af ”åben- 
skole” mm.?
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• Jasper: Private personer/organisationer skal ikke 
have reklameplads på skolen.

• Dida: Der bør være et skel mellem Åbenskole-af- 
taler, der er indgået af skolen og aftaler med pri
vate interessenter om aktiviteter, der foregår i fri
tiden.

• Aula må ikke bruges til reklame.
• Muligheden for en opslagstavle i forhallen til op

slag blev drøftet. Alle opslag skal godkendes på 
kontoret, før de hænges op.

• Punktet drøftes yderligere på næste møde.

Pkt. 8 18:35

Budget og regnskab
• 1. halvår 2021

Forberedelse: Læs bilag på Aula.

Orientering 15 min.

Referat:
• Christian gennemgik budgetopfølgningen for juli 

måned:
- Skolen har på nuværende tidspunkt ca. 
300.000,- kr. i overskud.
- KKFO’en har på nuværende tidspunkt et under
skud på ca. 100.000,- kr., men der er afsat et for
holdsvis stort beløb til den daglige drift resten af 
kalenderåret, og disse midler forventes ikke at 
blive brugt. Vi regner derfor med, at vi slutter året 
i balance.

• Regnskabet blev taget til efterretning.

Pkt. 9 18:50

Konto med entréindtægter fra forårskoncerter
• Hvad gør vi med pengene?
• Hvad gør vi med kontoen?
• Hvem overtager tegningsretten?

Drøftelse og 
beslutning

10 min.

Referat:
• Pengene bliver stående på kontoen under de nu

værende forhold.
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